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RĒZEKNES NOVADA DOME 

TAUTSAIMNIECĪBAS ATTĪSTĪBAS 

JAUTĀJUMU KOMITEJA 
REĢ.NR.90009112679 

Atbrīvošanas aleja 95A, Rēzekne, LV – 4601, 

Tel. 646 22238; 646 22231, Fax. 646 25935, 

e–pasts: info@rezeknesnovads.lv 

Informācija internetā: http://www.rezeknesnovads.lv 

 
SĒDES PROTOKOLS 

Rēzeknē 
 
2023.gada 28.decembrī Nr. 24 
 
Sēde sasaukta plkst. 09:17 
Sēde atklāta plkst. 09:21 
 
Sēdi vada komitejas priekšsēdētājs Gunārs Smeilis  
 
Sēdi protokolē arhivāre Žanna Savčenko 
 
Sēdē piedalās: 

 komitejas locekļi: Deputāts Guntra Kuzmina-Jukna, Deputāts Guntis Rasims, Deputāts 
Zigfrīds Lukaševičs, Deputāts Guna Zenčenko, Deputāts Aija Kiserovska, 

 deputāti: Deputāts Vasīlijs Arbidāns, Deputāts Vilis Deksnis, Deputāts Felicija Leščinska, 
Domes priekšsēdētāja vietniece Ērika Teirumnieka, Deputāts Staņislavs Šķesters, Deputāts 
Guna Popova, Deputāts Inta Brence, Deputāts Aivars Buharins. 

Nepiedalās: 
 Deputāts Georgijs Jevsikovs – ārzemēs, 

 Deputāts Rita Tērauda - pamatdarbā. 

Uzaicinātie: 
 SIA “ALAAS” izpilddirektors Jurijs Petkevičs (1.§) 

 
Darba kārtībā: 

1. Par bioloģiski noārdāmo atkritumu savākšanas un transportēšanas maksas noteikšanu 
Rēzeknes novada teritorijā. 

2. Par speciālās atļaujas izsniegšanu komercdarbībai zvejniecībā SIA “SOLPARK” Sološnīku 
ezerā. 

3. Par Ciskodu (Tiskādu) ezera zvejas limitu sadali komerciālajai zvejai 2024.gadam. 

4. Par Sološnīku ezera zvejas limitu sadali rūpnieciskajai komerczvejai 2024.gadam. 

5. Par Pūderovas ezera zvejas limitu sadali rūpnieciskajai pašpatēriņa zvejai 2024.gadam. 

6. Par Saukuma ezera zvejas limitu sadali rūpnieciskajai pašpatēriņa zvejai 2024.gadam. 

7. Par Sološnīku ezera zvejas limitu sadali rūpnieciskajai pašpatēriņa zvejai 2024.gadam. 

8. Par ceļa servitūta nodibināšanu pašvaldības īpašumā "Korkleņi" ar kadastra Nr.7858 004 
0114. 
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1.§ 
Par bioloģiski noārdāmo atkritumu savākšanas un transportēšanas maksas noteikšanu 

Rēzeknes novada teritorijā 
Ziņo Ruta Sidorova: Lūdzu virzīt sagatavoto lēmuma projektu izskatīšanai kārtējā domes sēdē 

par bioloģiski noārdāmo atkritumu savākšanas un transportēšanas 
maksas noteikšanu Rēzeknes novada teritorijā. 

Izsaka viedokli Gunārs 
Smeilis: 

Cik bieži izvedīs bioloģiskos atkritumus ziemas periodā un vasaras 
periodā? 

Izsaka viedokli Jurijs 
Petkevičs: 

Dotajā brīdī, saskaņā ar likumu, bioloģiskajiem atkritumiem izvešanas 
biežums ne retāk kā sadzīves atkritumiem. Respektīvi, tā kā pašvaldībai 
ir dažāds izvešanas grafiks ziemas un vasaras periodam, tad tas nevar būt 
retāk nekā sadzīves atkritumiem. Tā ir definēts saskaņā ar likumu. 

Izsaka viedokli Guntis 
Rasims: 

Neesmu lasījis likumu. Paskaidrojiet - vai regulējums ir attiecināms uz 
pilsētas, ciemata, lauku teritorijām vienādi? Labi zināms, ka apstākļi ir 
dažādi un bioloģiskos atkritumus, piemēram, komposta veidā, lauku 
teritorijā, iedzīvotāji pamatā pārstrādā paši. Vai likuma regulējums uz 
visām teritorijām ir vienādi attiecināms? 

Izsaka viedokli Jurijs 
Petkevičs: 

Dotajā brīdī likums nosaka, ka šo kārtību nosaka pašvaldība, kā tiks 
organizēts process. Bet, ņemot vērā esošo situāciju, tas, kas tiek 
piedāvāts no 01.01.2024. - bioloģiski noardamos atkritumus tiks 
piedāvāts izvest tikai juridiskām personām un daudzdzīvokļu māju 
īpašniekiem. Privātmāju īpašniekiem piedāvāsim kompostēt tā, kā viņi 
to darīja līdz šim brīdim. Protams, to var darīt arī juridiskās personas un 
daudzdzīvokļu mājas. Vienīgais - kas attiecas uz nākamo periodu, kas arī 
ir paredzēts saistošajos noteikumos: tiem, kas kompostē ir jāinformē 
pašvaldība vai deleģētie atkritumu apsaimniekotāji. Tas jādara, lai 
izveidotu reģistru un reģistrētu to apjomu, kas kompostējas uz vietas - 
atkritumu rašanas vieta. 

Izsaka viedokli Guntis 
Rasims: 

Kas to darīs? 

Izsaka viedokli Jurijs 
Petkevičs: 

Informācijas sniegšanas pienākums būs atkrituma radītājam, bet, paši 
vāksim informāciju un gadā laikā mēģināsim aptaujāt visus savus 
klientus, kam ir noslēgti līgumi par sadzīves atkritumu izvešanu un 
precizēt informāciju par kompostēšanu. Jau sākam veidot šāda veida 
reģistru un cerams, ka gada laikā tas tiks izpildīts. 

Izsaka viedokli 
Staņislavs Šķesters: 

Jautājums ir par citu. Bioloģiski noārdāmie atkritumi ciematā - tā ir viena 
lieta , tas atšķiras no pilsētas. Tur varbūt nav svarīgi vai daudzstāvu māja, 
vai privātmāja. Varbūt tā platība privātmājai ir tik maza, ka īpašnieks 
atkritumus pats gribēs nodot nevis kompostēt kaut kur. Tas ir atšķirīgi. 
Un glabāšanas termiņš - vasarā, iespējams, atkritumi var uzglabāties 
ilgāk nekā tad, kad tiek vākts kopējais konteineris. 

Izsaka viedokli Jurijs 
Petkevičs: 

Gribu vēlreiz precizēt - izvešanas biežums - ne retāk. Respektīvi, tas var 
būt arī biežāks, kaut katru nedēļu. Var izvest atkritumus, bet, ne retāk ka 
sadzīves atkritumu izvešanas biežums. To nosaka lūguma attiecības ar 
atkritumu apsaimniekotāju. Respektīvi, slēdzot līgumu, uzreiz arī 
paredzam izvešanas biežumu katram konkrētam gadījumam, ņemot vērā 
gan klienta prasības un SIA iespējas nodrošināt šos pakalpojumus vietā, 
kur klients atrodas. Tas nenozīmē, ka izvešana būs reizi trijos mēnešos, 
tas būs atkarīgs no tā, ka klientam piepildās atkritumu apjoms. (Turpina 
sniegt informāciju) 
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Izsaka viedokli 
Staņislavs Šķesters: 

Tāda savākšana - tas taču netiks sajaukts kopējā masā? Būs papildus 
transports? Kā tas tiks darīts? 

Izsaka viedokli Jurijs 
Petkevičs: 

Tieši tā, jo tie ir atsevišķi reisi. Un, jo vairāk šādu klientu un attālumi 
lielāki, līdz ar to tie būs papildus izdevumi. Dotajā brīdī runājam par to, 
ka samazinām maksu par 60 % no sadzīves atkritumu maksas. Bet, 
likums arī nosaka, ka visa starpība jāpieliek pie sadzīves atkritumu tarifa. 
Bet, tā kā uz doto brīdi īsti nav skaidrības - cik daudz būs klientu un kāds 
būs pieprasījums, tad tiek runāts tikai par samazinājumu. Ja būs 
nepieciešams kaut ko koriģēt un pamatot ar skaitļiem, tad nākamgad tas 
tiks izdarīts. Ir liela cerība, ka lielāka daļa - kompostēs pie sevis un, tad, 
klientu, kuriem būs pieprasīta kompostēšana - nebūs ļoti daudz. Ja būs 
daudz, tad būs savādāka situācija. 

Izsaka viedokli 
Staņislavs Šķesters: 

Viļāni un Malta būs galvenie, ja ņemt vērā novada teritoriju? 

Izsaka viedokli Jurijs 
Petkevičs: 

Teorētiski, jā. 

Izsaka viedokli 
Staņislavs Šķesters: 

Un mazdārziņi? 

Izsaka viedokli Jurijs 
Petkevičs: 

Būsim reālisti, iedzīvotājiem ekonomiski izdevīgāk pašiem kompostēt uz 
vietas un nemaksāt neko, nekā maksāt kaut 60 % kā tarifu. (Turpina 
sniegt informāciju) 

Izsaka viedokli Gunārs 
Smeilis: 

Konteineri būs izvietoti tur, kur un tagad, pie sadzīves atkritumiem? 

Izsaka viedokli Jurijs 
Petkevičs: 

Atbilstoši noslēgtajam līgumam. Klients noslēdz līgumu, viņš ir atbildīgs 
par savu konteineri. Konteineri būs novietoti tiem paredzētajā vietā. 

Izsaka viedokli Jānis 
Troška: 

Un krāsa konteineriem? 

Izsaka viedokli Jurijs 
Petkevičs: 

Krāsa konteineriem dotajā brīdī ir zaļa, bet ar uzlīmi - BIO. Ir arī 
apraksts, ko tur var likt un piktogramma - kas ir vai nav atļauts. Persona, 
kura ir noslēgusi līgumu, būs informēta par pareizo šķirošanu, par 
izvešanas biežumu utt. Visu nosaka līgumu attiecības katram 
konkrētajam gadījumam. 

Izsaka viedokli Gunārs 
Smeilis: 

Ja iedzīvotāji negrib tādu konteineri, var nelikt? 

Izsaka viedokli Jurijs 
Petkevičs: 

Jā. Tas nav obligātais pakalpojums, to nevar uzlikt piespiedu kārtā. 

Izsaka viedokli Jānis 
Troška: 

Runa bija par privātmāju īpašniekiem, pareizi? 

Izsaka viedokli Gunārs 
Smeilis: 

Un daudzdzīvokļu? 

Izsaka viedokli Jurijs 
Petkevičs: 

Ja viņi pieņem lēmumu, tad nē. 

Izsaka viedokli 
Staņislavs Šķesters: 

Kas pieņem lēmumu? Ja īstenībā biedrības nav nodibinātas. 

Izsaka viedokli Gunārs 
Smeilis: 

Ja visas mājas iedzīvotāji negrib. 

Izsaka viedokli 
Staņislavs Šķesters: 

Kas no daudzdzīvokļu mājas iedzīvotājiem pieņems lēmumu? 
Kopsapulci jāsasauc, ar ko tiks slēgts līgums? 
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Izsaka viedokli Jurijs 
Petkevičs: 

Ar juridisko personu, kura pārņēmusi pārvaldes tiesības un ir tiesīga 
pieņemt jebko. (Turpina sniegt informāciju) 

Izsaka viedokli Jānis 
Troška: 

Maltā, kur ir apsaimniekotājs, tur dzīvokļu īpašnieki šo apsaimniekotāju 
pilnvaroja veikt pilnvarojuma darbības. 

Izsaka viedokli Gunārs 
Smeilis: 

No iedzīvotājiem var izskanēt tāds viedoklis, kas būs atšķirīgs no 
pilnvarota apsaimniekotāja viedokļa. Ko tad darīt? 

Izsaka viedokli Jurijs 
Petkevičs: 

Tad viņiem nebūs konteinera. Bet, ja iet runa par smaku no konteinera, 
tad nav starpības vai atkritumi atrodas BIO konteinerā vai tie ir izmesti 
sadzīves atkritumu konteinerā. Smaka vienalga būs. Tas nemaina lietas 
būtību. 

Izsaka viedokli 
Staņislavs Šķesters: 

Bet, kur tas viss tiek likts pēc tam? Kur tas viss paliek? 

Izsaka viedokli Jurijs 
Petkevičs: 

Pēdējā sapulcē, kas bija par reģionālo atkritumu plāna izstrādi, izskanēja 
informācija ka Daugavpilī ir biopārstrādes rūpnīca. Ir paredzēts, ka 
atkritumus no Daugavpils, Jekabpils, Rēzeknes vēdīs uz šo rūpnīcu. tas 
ir viens no variantiem. Ja tur nekā nebūs, tad SIA "ALAAS" ir laukums 
poligonā "Križevņikos'. 

Izsaka viedokli 
Satņislavs Šķesters: 

Kāda jēga dalīt atkritumus? 

Izsaka viedokli Jurijs 
Petkevičs: 

Tā ir ES prasība, kas ir obligāta sākot ar 01.01.2024. (Turpina sniegt 
informāciju) 

Par lēmumu balso: "par"  - 
6 (Aija Kiserovska, Guntra Kuzmina-Jukna, Zigfrīds 
Lukaševičs, Guntis Rasims, Gunārs Smeilis, Guna Zenčenko) 

"pret" - nav 

"atturas" - nav 

"nepiedalās" - nav 

Nolemj: 
Virzīt tālākai izskatīšanai darba kārtības jautājumu "Par 
bioloģiski noārdāmo atkritumu savākšanas un transportēšanas 
maksas noteikšanu Rēzeknes novada teritorijā". 

 
2.§ 

Par speciālās atļaujas izsniegšanu komercdarbībai zvejniecībā SIA “SOLPARK” Sološnīku 
ezerā 

Ziņo Ruta Sidorova: Lūdzu virzīt sagatavoto lēmuma projektu izskatīšanai kārtējā domes sēdē 
par speciālās atļaujas izsniegšanu komercdarbībai zvejniecībā SIA 
“SOLPARK” Sološnīku ezerā. 

Izsaka viedokli Gunārs 
Smeilis: 

Par speciālo atļauju - kas tas ir? 

Izsaka viedokli Ruta 
Sidorova: 

Speciālā atļauja ir nepieciešama komersantam, kas dot iespēju attiecīgajā 
ezerā veikt zvejniecību, komerczveju. 

Izsaka viedokli 
Staņislavs Šķesters: 

Tas ir uz nākošo gadu? 

Izsaka viedokli Ruta 
Sidorova: 

Jā. Tas ir uz nākošo 2024. gadu. 
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Par lēmumu balso: "par"  - 
6 (Aija Kiserovska, Zigfrīds Lukaševičs, Guntis Rasims, 
Gunārs Smeilis, Guna Zenčenko, Guntra Kuzmina-Jukna ) 

"pret" - nav 

"atturas" - nav 

"nepiedalās" - nav 

Nolemj: 
Virzīt tālākai izskatīšanai darba kārtības jautājumu "Par 
speciālās atļaujas izsniegšanu komercdarbībai zvejniecībā SIA 
“SOLPARK” Sološnīku ezerā". 

 
3.§ 

Par Ciskodu (Tiskādu) ezera zvejas limitu sadali komerciālajai zvejai 2024.gadam 
Ziņo Ruta Sidorova: Lūdzu virzīt sagatavoto lēmuma projektu izskatīšanai kārtējā domes sēdē 

par Ciskodu (Tiskādu) ezera zvejas limitu sadali komerciālajai zvejai 
2024.gadam. 

Par lēmumu balso: "par"  - 
6 (Aija Kiserovska, Guntra Kuzmina-Jukna, Zigfrīds 
Lukaševičs, Guntis Rasims, Gunārs Smeilis, Guna Zenčenko) 

"pret" - nav 

"atturas" - nav 

"nepiedalās" - nav 

Nolemj: 
Virzīt tālākai izskatīšanai darba kārtības jautājumu "Par 
Ciskodu (Tiskādu) ezera zvejas limitu sadali komerciālajai 
zvejai 2024.gadam". 

 
4.§ 

Par Sološnīku ezera zvejas limitu sadali rūpnieciskajai komerczvejai 2024.gadam 
Ziņo Ruta Sidorova: Lūdzu virzīt sagatavoto lēmuma projektu izskatīšanai kārtējā domes sēdē 

par Sološnīku ezera zvejas limitu sadali rūpnieciskajai komerczvejai 
2024.gadam. 

Par lēmumu balso: "par"  - 
6 (Aija Kiserovska, Guntra Kuzmina-Jukna, Zigfrīds 
Lukaševičs, Guntis Rasims, Gunārs Smeilis, Guna Zenčenko) 

"pret" - nav 

"atturas" - nav 

"nepiedalās" - nav 

Nolemj: 
Virzīt tālākai izskatīšanai darba kārtības jautājumu "Par 
Sološnīku ezera zvejas limitu sadali rūpnieciskajai 
komerczvejai 2024.gadam". 

 
5.§ 

Par Pūderovas ezera zvejas limitu sadali rūpnieciskajai pašpatēriņa zvejai 2024.gadam 
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Ziņo Ruta Sidorova: Lūdzu virzīt sagatavoto lēmuma projektu izskatīšanai kārtējā domes sēdē 
par Pūderovas ezera zvejas limitu sadali rūpnieciskajai pašpatēriņa zvejai 
2024.gadam. 

Par lēmumu balso: "par"  - 
6 (Aija Kiserovska, Guntra Kuzmina-Jukna, Zigfrīds 
Lukaševičs, Guntis Rasims, Gunārs Smeilis, Guna Zenčenko) 

"pret" - nav 

"atturas" - nav 

"nepiedalās" - nav 

Nolemj: 
Virzīt tālākai izskatīšanai darba kārtības jautājumu "Par 
Pūderovas ezera zvejas limitu sadali rūpnieciskajai pašpatēriņa 
zvejai 2024.gadam" 

 
6.§ 

Par Saukuma ezera zvejas limitu sadali rūpnieciskajai pašpatēriņa zvejai 2024.gadam 
Ziņo Ruta Sidorova: Lūdzu virzīt sagatavoto lēmuma projektu izskatīšanai kārtējā domes sēdē 

par Saukuma ezera zvejas limitu sadali rūpnieciskajai pašpatēriņa zvejai 
2024.gadam. 

Par lēmumu balso: "par"  - 
6 (Aija Kiserovska, Guntra Kuzmina-Jukna, Zigfrīds 
Lukaševičs, Guntis Rasims, Gunārs Smeilis, Guna Zenčenko) 

"pret" - nav 

"atturas" - nav 

"nepiedalās" - nav 

Nolemj: 
Virzīt tālākai izskatīšanai darba kārtības jautājumu "Par 
Saukuma ezera zvejas limitu sadali rūpnieciskajai pašpatēriņa 
zvejai 2024.gadam". 

 
7.§ 

Par Sološnīku ezera zvejas limitu sadali rūpnieciskajai pašpatēriņa zvejai 2024.gadam 
Ziņo Ruta Sidorova: Lūdzu virzīt sagatavoto lēmuma projektu izskatīšanai kārtējā domes sēdē 

par Sološnīku ezera zvejas limitu sadali rūpnieciskajai pašpatēriņa zvejai 
2024.gadam. 

Par lēmumu balso: "par"  - 
6 (Aija Kiserovska, Guntra Kuzmina-Jukna, Zigfrīds 
Lukaševičs, Guntis Rasims, Gunārs Smeilis, Guna Zenčenko) 

"pret" - nav 

"atturas" - nav 

"nepiedalās" - nav 

Nolemj: 
Virzīt tālākai izskatīšanai darba kārtības jautājumu "Par 
Sološnīku ezera zvejas limitu sadali rūpnieciskajai pašpatēriņa 
zvejai 2024.gadam". 
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8.§ 
Par ceļa servitūta nodibināšanu pašvaldības īpašumā "Korkleņi" ar kadastra Nr.7858 004 

0114 
Ziņo Juris Zvīdriņš: Lūdzu virzīt sagatavoto lēmuma projektu izskatīšanai kārtējā domes sēdē 

par ceļa servitūta nodibināšanu pašvaldības īpašumā "Korkleņi" ar 
kadastra Nr.7858 004 0114. 

Izsaka viedokli 
Staņislavs Šķesters: 

Servitūta ceļš ir ļoti īss - 7,3 m. Vai te ir domāts pārdot pašvaldības zemi? 
Kur ir problēma? 

Izsaka viedokli Juris 
Zvīdriņš: 

Problēma ir tāda, ka pašvaldības īpašums tiek gatavots atsavināšanai 
izsolē. 

Izsaka viedokli 
Staņislavs Šķesters: 

Ceļš? 

Izsaka viedokli Juris 
Zvīdriņš: 

Nē, īpašums "Korklēni", caur kuru notiek piekļuve. 

Izsaka viedokli Gunārs 
Smeilis: 

Tur pats stūris sanāk. 

Izsaka viedokli Juris 
Zvīdriņš: 

Pats stūrītis, jā. Bet, diemžēl, tāda ir situācija un piekļuve tur notiek. Un, 
gadījumā, ja nekustamā īpašuma "(..)" īpašnieks neiegādājas izsolē, tad 
jaunais īpašnieks var uzart zemi un tad nekustamā īpašuma "(..)" 
īpašnieks zaudē piekļuvi, lai arī tur ir tie 7 m. 

Par lēmumu balso: "par"  - 
6 (Aija Kiserovska, Guntra Kuzmina-Jukna, Zigfrīds 
Lukaševičs, Guntis Rasims, Gunārs Smeilis, Guna Zenčenko) 

"pret" - nav 

"atturas" - nav 

"nepiedalās" - nav 

Nolemj: 
Virzīt tālākai izskatīšanai darba kārtības jautājumu "Par ceļa 
servitūta nodibināšanu pašvaldības īpašumā "Korkleņi" ar 
kadastra Nr.7858 004 0114". 

 
 
Sēde slēgta plkst. 09:43 
 
 
 
Sēdes vadītājs, 
komitejas priekšsēdētājs                                                                        Gunārs Smeilis 
 
 
 
 
 
Protokoliste                       Žanna Savčenko 

 


